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   BAGES, BERGUEDÀ I SOLSONÈS SENSE TRÀNSIT 
 
Nos és no dir que la situació d’efectius dins el Cos de Mossos d’Esquadra ratlla la penositat, 
posant en perill els companys/es que sortim a patrullar al carrer cada dia. 
 

Des d’USPAC ens preguntem: Què ha de passar per 
a solucionar aquest problema? Durant tota aquesta 
setmana a l’especialitat de trànsit de la 
Comissaria de Manresa hi està havent tant sols 
UN EFECTIU!!. Si, si, tant sols una persona surt a 
patrullar en torn de Nit!  Recordem que els 
companys de trànsit de Manresa també han de cobrir 
el Berguedà i el Solsonès, o sigui que en total una 
superfície d’uns 3.480 km2 a cobrir per una sola 
agent. A la Comissaria de l’Anoia dimecres i dijous 
també hi ha només un efectiu de trànsit, i a Vic 
augmenta el número d’agents a dos. Quin servei de 
qualitat es pot donar amb uns números així? 

 
Senyors de la Divisió de trànsit del CME, USPAC ja ha demanat més d’un cop la 
implantació del Q5 a l’especialització de trànsit. No és un capritx nostre, ni dels 
companys/es que ens demanen si es produirà aquest canvi. És un fet que aquest canvi 
només aportaria que beneficis, com ara: 
 
- Es podria donar un molt millor servei al ciutadà (que no oblidem que es al que ens 
devem), podent donar molta millor cobertura al servei. 
 
-Realitzar més serveis de prevenció, que en aquesta època que han augmentat molt les 
morts i ferits greus en carretera segur que ho agrairan.  
 
- Creiem que això aportaria una estabilitat molt gran en els horaris dels companys amb tot 
el què això comporta, un més alt rendiment en les hores que estàs treballant per exemple, 
repercutint així amb la millora de la imatge envers el Cos al qual representem. 
 
- Evitaríem que situacions com la que estem vivint aquesta setmana a Manresa, i a 
altres llocs han passat, es tornessin a repetir. A quin cap entra una situació com aquesta? 
Ningú ha mirat d’arreglar aquesta situació? 
No hem d’oblidar que estem a nivell 4 d’alerta antiterrorista. 
 
Des d’USPAC demanem que no es torni a repetir una situació així, ja sigui 
per la imatge que estem donant a la ciutadania, a la qual ens devem, i 
sobretot per la seguretat dels companys/es que pateixen aquesta penositat 
de treball. Per uns dies a l’any no costaria gaire sortir del despatx i de 
l’horari diürn i posar-se a treballar colze a colze amb els companys/es que 
trepitgem carrer cada dia. 
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